
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 743
Vil ministeren uddybe den kommende proces med reklameafgiftsloven efter
Europa-Kommissionens manglende godkendelse af loven, herunder uddybe,
om loven forventes at blive ændret og hvordan, samt uddybe, hvornår en æn-
dring i så fald vil ske? Der henvises til Kommissionens manglende godkendel-
se af reklameafgiftsloven som følge af, at dele af loven er i strid med EU-ret-
ten.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jan E.
Jørgensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand

1/1

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del  Spørgsmål 743
Offentligt


